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Vragen van het lid
Snijder-Hazelhoff (VVD) aan
minister van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over de stenendump
van Greenpeace. (Ingezonden 10 juli
2009)

1
Bent u bekend met het artikel
«Vissers in paniek om
stenendump»?1

2
Is dit bericht waar? Is het waar dat u
Greenpeace in de gaten heeft
gehouden sinds het dumpen van
stenen in augustus van 2008?

3
Welke acties gaat u ondernemen om
herhaling van de stenendump te
voorkomen? Heeft u hierover
gesproken met Greenpeace, de
getroffen vissers, alsook uw Duitse
collega?

4
Bent u bereid met de staatssecretaris
van Financiën te overleggen over
beperking van de giftenaftrek aan
organisaties zoals Greenpeace, die de
veiligheid op deze en andere wijzen
in gevaar brengen?

1 De Telegraaf, 9 juli 2009.

Antwoord

Antwoord van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen
18 augustus 2009)

1
Ja.

2
De Kustwacht is sedert deze actie
extra alert. Tot op heden zijn er geen
activiteiten op dit terrein door
schepen van Greenpeace op het
Nederlandse deel van de Noordzee
geconstateerd.

3
De stenendump vond plaats na de
zomer van 2008 op Duits
grondgebied.
De Duitse overheid maakte hier om
veiligheidsredenen een eind aan.
Ik heb destijds telefonisch contact
gehad met mijn Duitse collega en heb
Greenpeace en de vissers gesproken
over de actie. Dit was voor mij
aanleiding de Kustwacht voor te
bereiden op een mogelijke actie van
Greenpeace in Nederlandse Natura
2000-gebieden. Het storten van
stenen in het Nederlands deel van de
Noordzee is niet toegestaan zonder
vergunning. Feitelijk is er aan die
situatie niets veranderd.
Greenpeace voert deze actie uit in het
Kattegat tussen Zweden en
Denemarken en heeft daarvoor een
milieueffectrapportage uitgevoerd.
De Zweedse overheid kan het
dumpen van stenen in de betreffende

gebieden die van nature al rotsachtig
zijn niet verbieden.

4
Nee. Op dit moment kan ik niet
overzien hoe groot het risico voor de
veiligheid van de vissers is als gevolg
van de voorgenomen actie van
Greenpeace. Het Kattegat kent zijn
eigen specifieke visserij. Van de
Zweedse overheid heb ik begrepen
dat Zweedse en Deense vissers
nauwelijks vissen in deze gebieden,
maar er wordt nog uitgezocht of hier
vissers uit andere landen komen.
Nederlandse vissers komen hier niet.
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